
 
 
Motie Esthetisch Programma van Eisen. 
 
De gemeenteraad van Duiven in vergadering bijeen op 23 januari 2018  
 
Overwegende dat: 

1. Na het onherroepelijk worden van het Tracébesluit en de verwerving van de 
benodigde gronden door het Rijk kan worden gestart met het project Via15. 

2. In opdracht van RWS een esthetisch programma van eisen is opgesteld voor dit 
project. 

3. Door de ingebrachte zienswijze er nu het gewijzigde voorstel voor ligt. 

Constaterend dat er in het Esthetisch Programma van Eisen niet wordt voorzien in; 

A. Het “vergeten deel”, de landschappelijke wal ter hoogte van de Lijkweg vanaf 
Loo- Groessen. en de wijk De Nieuweling in Duiven 

B. Verlichting op de fietsbrug. 

  C. Dat er Europese subsidie is toegekend aan het project Via15. 

Verzoekt het college om, 
- in het vergeten deel waar een landschappelijke wal komt te liggen, de 

mogelijkheden te laten onderzoeken om voor dit deel tot aanvullende 
geluidsmaatregelen te komen, mede gezien de cumulatie aan geluidsbronnen. 

- te bevorderen dat er een onderzoek komt naar de mogelijkheden van 
verlichting op de fietsbrug om zo een sociaal veilige en verkeersveilige 
oversteek te realiseren, zodanig dat dit niet in strijd is met de flora en faunawet 
en geen hinder en/of overlast oplevert voor omwonenden. 

- bij de minister aan te dringen de Europese subsidie voor het project VIA 15 te 
bestemmen voor door de gemeenten uit te voeren maatregelen ter verbetering 
van leefbaarheid voor direct omwonenden van de door te trekken A15. 

- te zorgen dat de constructie van de brug uitgevoerd gaat worden zonder 
bovenbouw, anders dan in de verbeelding is weergegeven in het EpvE. 
 

En gaat over tot orde van de dag. 
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